
 

Referat fra bestyrelsesmødet i BIS´koppen den 16/7- 2024.  

Dagsorden: Referatet er indføjet med fed skrift  

1. Valg af ordstyrer 

Jette valgt. 

2. Økonomi – Lone 

Lone orienterede. 

3. Ny mailadresse – Lone 

Vi lader det ligge lidt. 

4. Evaluering af musikarrangement, fernisering, sommerfest – alle 

Musik: med Ebert og Bob. Det fungerede fint at være indendørs (det 

regnede) men det giver dog en særlig stemning, når det foregår ude. 

Fernisering: Der var mange og det var superfint, at Vivi fortalte om 

billederne. Godt det var en torsdag fremfor lørdag, at det foregik i cafetid og 

at det begyndte samtidig med at cafeen åbnede. 

Husk at lægge arrangementer på bytinget.dk, da ikke alle er på FB. 

Sommerfest: der var ikke ret mange i forhold til det store arbejde. Stor ros 

til Peter for det store arbejde, han udførte om lørdagen. Festen var for lang. 

Klokken 17 kunne være et bedre sluttidspunkt. 

Ham med trommerne var et godt arrangement. Ponyridning fungerede godt 

og blev flittigt brugt. Musik og øl skal placeres tæt på publikum. Musikken 

kunne spille flere gange i løbet af dagen sideløbende med boderne. Det skal 

ikke vente til sidst, for så er der for få mennesker tilbage. Forslag om at 

boderne holdes åbne til slutning. Tidsplanen skal koordineres.  Auktionen 

var en tam affære.     

5. Høstmarked 

Vi kommer med dart og discgolf og brochurer. Vi kan hjælpe 

torsdagsklubben med at servere kaffe og kage. Vi aftaler det praktiske på 

næste møde. 

6. Hus til trailer 

Udsættes til næste møde. 

7. Musikarrangementer – Frank 

Arrangementer er planlagt for den kommende tid. 

8. Regler for visning af fodbold og film 



Fremover skal man ikke betale for at se film. Man skal blot være medlem af 

Bis’koppen. Lone kontakter chaplinklubben. 

9. Avisordning. Bjarne 

Bjarne arbejder videre med den ide. 

10.  Orientering: 

a. It-kurser 

Berit vil gerne lave endnu et kursus, da interessen er stor. 

b. Avedøre kirke 

Der kom 45 pers. Og de var begejstrede både for Holsteinborg og 

Bisserup. De fik mad fra Camilla/Grønbro og kaffe/kage fra os. 

Jette og John fortalte om Bis’koppen/Bisserup. 

c. Øl til foredrag 

Næste foredrag handler om øl og Jette har sagt ja til at Kim bestiller øl til 

ølsmagning. 

11.  Nyt til kalenderen 

12.  Punkter til næste møde 

Høstmarked/praktik 

Indlæg til bytingsbladet(deadline 1/9) 

Avisordning. 

Hus til trailer. 

13.  Næste møde tirsdag den 20. august kl. 13:30. 

14.  Eventuelt. 

 

Referent Bente. 


